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Abstract (en)
The part has a fixed guard rail (9) with a connecting rod that is guided longitudinally relocated to the guard rail and with a housing (10). The housing
is fastened to the guard rail. The guard rail has recesses (18, 19) for receiving plates of the housing, where the recesses have sections (20, 21) and
the plates (16, 17) with bends (22, 23) engage the sections. A distance of a visible surface of the guard rail to the sections in the recess corresponds
to a wall thickness of the housing. The recesses are designed as through holes of the guard rail.

Abstract (de)
Bei einem Beschlagteil für einen Treibstangenbeschlag (4) eines Fensters ist ein Gehäuse (10) über Laschen (16, 17) an einer Stulpschiene (9)
befestigt. Die Stulpschiene (9) weist Ausnehmungen (18, 19) auf, durch die die Laschen (16, 17) geführt sind. Die Laschen (16, 17) hintergreifen
mit Umbiegungen (22, 23) in den Ausnehmungen (18, 19) angeordnete Absätze (20, 21). Hierdurch ist das Gehäuse (10) besonders exakt an der
Stulpschiene (9) positioniert und vermeidet über der Stulpschiene (9) hervorstehende Bauteile.
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